

《单词百科:gruel是什么意思?gruel怎么发音?gruel的解释和用法》

英语单词gruel是什么意思?gruel怎么读?gruel怎么发音?简答网为您整理了gruel的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



gruel怎么读

gruel的读音:[' gru: ə l]

gruel的意思

1、n.燕麦粥 ;稀粥;

gruel的相关词组

1、rice gruel 大米粥;

gruel的双语例句

1、 If he plays fool, he'll get his gruel.

他如果干蠢事, 就一定会受到惩罚.

2、 This gruel is too thin.

粥太稀了.

3、 He was writing his report so attentively that he didn't know the rice gruel in the pot had boiled over.

他聚精会神地写报告,连锅里的稀饭煮溢了也不知道.

4、 Smelling including blackberry and gruel also mix with Shriz, plum and anise flavors.

气味溢满卡本内苏维翁的黑莓和雪松香味.

5、 We had gruel for the breakfast.

我们早餐吃的是麦片粥.

6、 There is rice gruel , braised diced pork, courgettes and hot steamed buns.

有米粥、 焖肉、 西葫芦和热馒头.

7、 Or takes the radix astragali Chinese yam gruel.

或者服用黄芪山药粥.

8、 Evening: boil shredded radish carp balls , millet gruel.

晚上: 汆萝卜丝鲫鱼丸子、 小米粥.

9、 The causes of disease was artery gruel kind to harden (16 example, 88.9 %), artery inflammation (1 example, 5.5 %), fibromuscular dysplasia (1 example, 5.5 %).

病因分别为动脉粥样硬化16例 (88.9%), 大动脉炎1例(5.5%), 纤维肌性发育不良1例(5.5%).

10、 Therefore, in the therapy of dysmenorrhea, supplemented by Medicated Gruel The former can be doubly effective.

因此, 对痛经在辨证论治的同时, 辅以药粥调养,可收事半功倍之效.

11、In order not to lose face , Mr. Xu would not fetch the gruel himself.

他为了维护当老师的体面, 是不肯自己去打粥的.

12、My parents like eating gruel.

我父母喜欢吃稀粥.

13、Drinking water and water for cooking gruel is pure drilled water, please be assured to drink!

本店提供的饮用水及煮粥用水都采用纯净过滤水, 请贵客安心饮用!

14、Gruel is convenient to make in the morning for breakfast.

吃早饭时,做稀粥是很方便的.

15、We serve soybean milk or rice gruel instead of coffee and juice.

我们供应豆浆或白米粥来代替咖啡和果汁.

16、We Chinese always have gruel, eggs, milk and fried sticks for breakfast.

我们中国人早上一一般喝稀粥, 喝牛奶, 吃鸡蛋或者是油条.

17、Best thin potato gruel with peelings in?

最好的土豆稀粥加土豆皮怎么样?

18、He sat down before the fireplace to eat his gruel.

坐到壁炉前吃麦片粥.

以上是简答网为您整理的gruel怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gruel的用法、grue

l的释义、gruel的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gruel>